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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Schmitt Pál úrnak
az Országgyű lés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor belügyminiszternek

„Az önkormányzati rend őrségrő l”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A rendszerváltás utáni elmúlt 20 évben számos rendfenntartásra szakosodott szervezett alakult me g
és végezte munkáját .
Az önkormányzati rendőrség megalakítása az elmúlt években több alkalommal is felmerült, és újr a
és újra előkerül, mint lehetőség arra, hogy a közbiztonság javuljon .
A legtöbbször hangoztatott érv egy helyi szinten irányított és vezetett rend őrség mellett, hogy a
helyi közbiztonsági problémákat hatékonyabban tudják kezelni .
Az ugyanakkor nem egyértelmű , hogy ha alacsonyabb szintű politikai döntés során születik meg ,
hogy ki vezeti a rendőrséget, akkor attól miért lesz jobb a közbiztonság, tehát nem feltétlenül a
névváltozás hozhatja meg a közbiztonság javulását .
A kormányprogramban kiemelten találkozhatunk a közbiztonság javításának ígéretével, a rend őri
állomány létszámának növelésével . Ezzel összefüggésben kérdezem miniszter urat :

Tervezi-e a minisztérium az önkormányzati rend őrség létrehozását, akár mint az állomány
növelésének eszközét ?
Milyen személyi és tárgyi forrásokból tartaná fent ezt az új szervezetet a minisztérium ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010 . július „
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